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Cc: els i. @minvws.nl]
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Sent: Fri 4/10/2020 9:36:55 AM

Subject: terugkoppeling "opdrachtgeversoverleg" LCH

Received: Fri 4/10/2020 9:36:56 AM

Gisteren was het eerste opdrachtgeversoverleg LCH

: opdrachtgevend DG voor LCH

Niet erg gestructureerd is besproken:

1. Dit overleg is een opdrachtgeversoverleg LCH. Frequentie 2 keer per week op dinsdag en donderdag aan het begin van

de middag.
2. Rol: vaststellen productenlijst van de producten die LCH centraal inkoopt; voortgang bespreken en knelpunten; wat heeft

LCH nodig
3. LCH maakt dagelijks een rapportage. vraagIkrijgen jullie die al? Ik heb deze nog niet.

4. Contacten met LCH voor de lopende zaken door de dossierhouders en bij beslispunten via dit overleg.
5. Geen productenlijst besproken. Er waren ook geen stukken.

6. Marcel bevestigde dat deze week het besliskader toewijzen PBM klaar moet zijn. Toezegging minister. En dat inmiddels

iedereen er over wil meebeslissen.

7. Gemeld dat inkoop beademingsapparatuur overgaat naar LCH. Laten we afsprakendocument ook delen met deze groep.
8. Bij PBM zorgt LCH voor de distributie via regionale hubs naar alle eindadressen (iets van 20.000).
9. Herbevestigt dat LCH niet zelf communiceert. Mark riep wel op de communicatie vanuit overheid/VWS te intensiveren.

Is het handig dat er een paar mensen zijn die ik kan vragen naar inbreng voor dit overleg. Vooral tav de lijst van

producten en tav PBM Hebben jullie suggesties?

Groet,

) SEER inven;IEEE
@minvws.nl>

Bij mij gaat het om overleg op medewerkersniveau met geboortezorg (KNOV en BO) en paramedie (PPN, KNGF, SKF).

Mondzorgoverleg bestaat sinds gisteren niet meer ©.

Groet,

Verzonden: vrijdag 10 april 2020 09:11

an: sae Teo IOMUMRIS sia) mins nb;IEE)
CRIN @ minvws.nl>; 1. @minvws.nl>

CC: 5.1.2¢

Onderwerp: RE:

Pfft.

Vanuit ons dus het overleg waar jij ook bij zit met fms nfu LHV ineen ZKN VenVN NVZ.

Groet
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2

Datum: vrijdag 10 apr. 2020 8:44 AM

Ha collega’s
Zie onderstaand bericht var CRW heeft gewonnen ©. Welke overleggen voeren wij vanuit CZ over cofid met koepels?
Hoor graag!

Verzonden: vrijdag 10 april 2020 07:36

@minvws.nl>; @ minvws.nl>

Dminvws.nl>;

Hi 5.1.2e

ik heb gisteren met [JERE sesproken. Toegelicht dat CZ verschillende koepeloverleggen cofid heeft waar ze welkom is.

Twee dingen:
1. Ze wil hier nu alsnog graag aan deelnemen. Zo heeft ze toegang tot haar counterparts JERE kan jij haar ajb laten

weten welke het precies zijn? MSZ eof PR heeft er toch ook nog verschillende? Ze gaf verder 1dd aan dat ze nu regulier
metjou zal bijpraten (dank!) .

2. Ze gaf aan dat ze vond dat te richtlijn voor fase 3 die nu wordt uitgewerkt en waarvoor ze als patientenfederatie zijn
geconsulteerd eigenlijk een politiek besluit moet zijn. Ik heb toegelicht waarom het wat ons betreft juist een richtlijn van
de professionals moet zijn niet een politiek besluit. En dat het proces voor vaststelling van “wanneer zitten we in fase 3”

wel is uitgewerkt door de minister en is vastgelegd in de Kamerbrief van deze week.

Deze vraag kunnen we dus verwachten in het debat volgende week. Goed om daar een Q and A voor klaar te hebben

liggen tijdens het debat.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:EXEC) BERET oinvws ol>Datum: donderdag 09 apr. 2020 9:40 AM

Aan:

Onderwerp: RE:

Navraag gedaan bij
nn

ze zijn aangesloten bij het LZ/DMO overleg met de ouderenorganisaties. Ook niet bij
het overleg van LZ met zorgaanbieders/zorgverleners.
Groet,
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Verzonden: woensdag 8 april 2020 17:26

) JERE @minvws.ni>
NPF

Aan:

Onderwerp: RE:

Dank Even check: zij zijn volgens mij wel aangehaakt bij het wekelijkse LZ overleg toch?

Groet,

Verzonden: woensdag 8 april 2020 16:35

minvws.nl>

minvws.nl>

EN
Vandaag sprak ik samen met Kjille van de NPF. Dat ging met name over hun rol binnen het NZa-traject, maar

daarnaast gafjEEEllhet signaal af dat ze momenteel nergens aan tafel zitten/bij geen enkel overleg zijn aangesloten. In

overleg eh ik haar aangeboden om haar wekelijks bij te praten en hun signalen te horen om toch betrokken te

blijven en het patientenperspectief te kunnen inbrengen. Ze reageerde wat lauw op dit voorstel, gaf aan dat ze deze week nog

met jou belt en dit punt daar ook zal bespreken. We hebben wel afgesproken om wekelijks een half uur in te plannen, maar ze

hield wel een slag om de arm met het oog op het gesprek met jou. De overleggen met koepels die we hier op dit moment

hebben, zijn overleggen met zorgaanbieders, de NPF hierbij te laten aansluiten zou wat ons betreft niet logisch zijn. Wat ons

betreft heeft een apart bijpraatmoment zoals voorgesteld, de voorkeur.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Curatieve Zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
B® +316

= @minvws.nl


